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REFERAT Bestyrelsesmøde d. 10. oktober 2023 kl. 17.00-18.45 

 

Punkt REFERAT 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

 

2. Kort nyt siden sidst/ 

opfølgning – Kun 

mindre punkter 

Emneuge, det går godt, alle børn er glade og der er liv og glade dage på 

skolen 

6.kl har været på Bornholm, det har været en god tur. 

Motionsløb på fredag, alt er klart. 

SFO køre godt, god bemanding og glade børn. 

 

3. Nyt fra børnehaven Bhv. emneuge, der er mange forskellige aktiviteter i gang i denne uge. 

Fredag sluttes af med motionsløb sammen med plejehjemmet og 

dagplejen. 

4. Opsamling fra 

dialogmødet d. 18/9 

Der skal ikke spares, så det var et anderledes møde. Buget blev gennem 

gået, men ingen spørgsmål til den da der ikke skal spares noget.  

Spørgsmål til pædagogernes efteruddannelse, der er bekymring for, 

hvordan det fremover skal gå, når der ikke er økonomi til 

efteruddannelse. 

 

5. Økonomi og Budget i 

GBSC 

Efter vi har fået de sidste tal og tallene passer, Vi forventer nu at gå i 

plus ved slutningen af regnskabsåret 

Ændringer decentral har gjort at vi hurtigere end forventet rammer plus 

ved regnskabsårets afslutning. 

Løft af folkeskolen, inklusionsbidrag og et elevtal over 100 har samlet 

gjort at vi stiler mod et overskud på 36.000 kr. 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Næstformand 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Stine Nordestgaard (SN), Forældrerepræsentant 

Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant 

Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant 

Ditte Lorentsen (DL), Formand 

Anna Lund Mortensen (AM), Forældrerepræsentant 

Kristian Kamp (KK), Leder 

Maybritt Ruppert (MR) Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef 

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant 
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Sprogs indsats, vi modtager to elever som ikke taler dansk og derfor får 

vi 138.000 til en sprogindsats. 

Vi køber en sprogindsats fra Bækkeskole som yder støtte til vores skole 

Minimumsnormeringer vi får 200.000 kr. til personale i børnehaven. 

6. Evaluering af arbejdsdag 

d. 15/9 

En god dag, hvor der blev nået meget. 30 pensler var i gang på et 

tidspunkt, mange fine ting er blevet lavet. God ide til næste gang:  alt i 

bhv. skal males også de nye ting som er blevet bygget. Måske skal alt 

males hvert år?. Der var god opbakning, fra både børn og voksne. 

Tidspunktet først/midt september er et godt tidspunkt.  Godt hvis vi er 

ude i god tid, så vi ved at der er økonomi til at lave noget evt. skal der 

sætter penge af til fremtidige projekter. 

7. Pricipper – genoptagelse 

af arbejdet 

Skolehjem samarbejde, skal skrives færdige 

Meddelelse bog. Den er pt sendt på pause, grundet forskellige tekniske 

udfordringer. Kristian laver et udkast, som forældrerådet kan 

færdiggøre. (Princip 5) 

Forældreråd i Bhv. og skole under udarbejdelse. 

Undervisning og organisering under udarbejdelse. 

Der skal lave en plan for hvem og hvordan vi får færdiggjort alle 

principper. KK kunne godt tænke sig at alle principper er færdige til 

næste forældremøde. 

Det laves en plan for hvordan vi får lavet alle principper færdige. Planen 

skal ligge færdig inden jul.( d. 14 dec. til sidste bestyrelsesmøde) 

 

8. Mobilpolitik GBSC Elevperspektivet:  kommer med flg. ideer 

Mobilen må være med, den skal dog ligge i tasken men skal være 

slukket 

Den må bruges når læren siger god for det. 

 

Efter dette møde får vi indspark fra Føvling BC og Højmarkskolen for at 

høre hvordan deres digitale rammer er.  

 

Til næste møde skal der sættes lidt mere tid af til en god drøftelse, ca 1 

time. Maiken kommer med en hendes faglighed og fortæller om den 

nyeste forskning og anbefalinger.  

 

Skal der laves en politik I hele centeret eller er det kun for skolen/SFO? 

 

9. Andet vigtigt Samarbejde med lokale virksomheder, hvor man har et længere forløb 

(over flere år) / aktiviteter i forskellige lokale virksomheder. Alle børn 

kan over 3 kl. kan cykle ud til dem. 

Klelund Maiken undersøger om det kan være noget for børnehaven. 

Styropak skole. Over 3. kl. – Rudi skaber en kontakt 

10. Evt. Forgængeroverfelt så vi ved at børnene kommer sikke over vejen. 

Kan børnene lave en skilt som kan stå ude ved vejen? 

Skal Sættes på som et punkt på en dagsorden. 

 
  


